

《单词百科:南海市是什么意思?南海市怎么发音?南海市的解释和用法》

英语单词南海市是什么意思?南海市怎么读?南海市怎么发音?简答网为您整理了南海市的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



南海市的意思

1、Nanhai City

南海市的双语例句

1、Economic development and changes in atmospheric environment in Nanhai City

南海市经济发展与大气环境变化

2、The quantitative change and sustainable use of the cultivated land in Nanhai

南海市耕地数量变化及其可持续利用对策

3、Characteristics and Screening Method of Main Pollution Sources in Nanhai

南海市废水重点污染源的特征与筛选方法

4、Quantitative Change and Its Driving Force of Cultivated Land in Nanhai City

南海市耕地数量变化驱动力的定量分析

5、Design of Divided Layers and Structures of Land-Use Database of Nanhai City

南海市土地利用数据库结构和分层方案设计

6、The Development Situation of Financial Business in Nanhai City and Some Suggestions

广东南海市金融业发展状况与建议

7、Incidence Trend Analysis of Acute Infectious Disease in Nanhai City, 1967~ 1996

南海市1967 ~ 1996年急性传染病疫情动态分析

8、Air Conditioning Design of the Training Building of the Nanhai Branch, the Bank of China

中国银行南海市支行培训楼的空调设计

9、The quantitative change of cultivated land and its sustainable use in Nanhai City

珠江三角洲耕地数量变化及其可持续利用对策&以南海市为例

10、Nanhai is also an advanced country in its rural ideological civilization.

南海市也是广东省的农村精神文明先进市。

11、No compensation standard for housing removal of Nanhai District in Foshan City and Guangzhou city has been obtained by external monitoring and assessment organizations.

外部监测评估机构未得到佛山市南海区和广州市房屋拆迁补偿标准。

12、This paper describes the procedures and process of welding repair for turbine cylinder cracks in Nanhai A Power Plant.

介绍南海市发电A厂汽缸裂纹补焊的处理工艺和处理过程。

13、The result of DNA sequence analysis suggests that the Guangdong DEN2 local strains isolated in 1998 were similar to those from Thailand.

基因序列分析提示：1998年广东省南海市分离的登革病毒2型可能来源于泰国。

14、Application of RD-800B system in Nanhai power network

RD&800B系统在南海市电网中的应用

15、In the recent years the economic and financial departments of Nanhai City have taken effective measures in line with the characteristics of their economy and finance to ensure that finance works soundly and yielded remarkable results.

近几年南海市经济金融部门根据本市经济金融特点，采取了一系列有效措施确保金融安全运行，成效显著。

16、Market positioning is an important job for tourism management. The tourism market in Nanhai City is studied on the function positioning, sort positioning and space positioning.

从市场功能、市场类型、市场空间三个方面对南海市旅游市场定位作了探讨。

17、Tourism market positioning for Nanhai City

南海市旅游市场定位

18、This paper mainly discusses on generalization research of land use patch based on current situation investigation and alteration system of land use of Nanhai city. For example, little lands are deleted or narrow lands such as river and road changes into a line.

基于南海市土地利用现状调查与变更系统，进行了一些有关土地利用图斑综合方面的研究，主要包括小地块删除，狭长地物例如河流、道路变线。

以上是简答网为您整理的南海市怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于南海市

的用法、南海市的释义、南海市

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/南海市>